





M's Luncheon Menu

Starters & Salads

Ajo Blanco ~ Chilled Almond Soup garnished with grapes and a good olive oil 78rmb

Lightly seared Yellow Fin Tuna with a salad of green beans, Lilliput capers, black olives, cherry tomatoes and soft quails egg 108rmb

A Pork and Foie Gras Terrine with fig jam and Melba's toasts 108rmb

A Vegan Gnocchi of sweet potato and cassava root, on a bed of creamy cashew curds and dusted with dried olive and purple rice salt 98rmb

A Vegan Summer Salad Crispy endive, shredded kale, caramelized peaches from Suzhou, toasted hazelnuts & fresh herbs piled high onto hearts of butter lettuce 98 rmb

with Yains to follow ...

Eggs Royale with lightly cured Salmon, gruyere cheese, and peppery arugula on toasted buttery brioche 188rmb

M on the Bund Burger
Choose from ~ an Organic New Zealand Venison patty
or a vegetarian Chickpea & Lentil patty
served with grilled tomato, brie cheese, onion jam and rocket
on a sesame bun with French fries 198rmb

Fans of Roasted Cauliflower ~ Dressed with tahini, toasted pistachios, mustard apple, pomegranate seeds 168rmb

Buttermilk Fried Chicken with sides of coleslaw, Cajun fries and jalapeno mayo 198rmb

Steak Diane ~
Paillard of beef with a Cognac, butter & shallot sauce served with creamed potatoes and spinach 238rmb

... and then to Finish

Cold Lemon Soufflé 88rmb

Flourless Chocolate Cake with a scoop of vanilla ice cream 78rmb

Orange Cheese Cake with a berry compote 88rmb

Choose individually or any Two Courses from our Luncheon Menu
Plus tea or coffee and petit fours

198 rmb per person

or Three Courses plus tea or coffee and petit fours **268 rmb** per person







米氏午餐菜单

前菜及沙拉

杏仁葡萄冷汤配上好橄榄油 78元

金枪鱼配四季豆,水瓜榴,黑橄榄,番茄及鹌鹑蛋 108元

鹅肝杂肉冻配无花果酱及黑麦脆面包 108元

木薯粉甜薯团配腰果泥及橄榄紫米碎 98元

夏季色拉配奶油生菜,玉兰菜,脆炸羽衣甘蓝,山羊芝士,焦糖苏州蜜桃,薄荷及烤榛子 98元

主食

炒蛋配腌三文鱼,芝士,芝麻菜及黄油面包 188元

汉堡配芝士,番茄,芝麻菜,洋葱酱及薯条 可选新西兰有机鹿肉汉堡 或鹰嘴豆小扁豆素食汉堡 198元

烤花菜配芝麻酱,开心果,芥末苹果及石榴 168元 脆皮炸鸡配卷心菜色拉,薯条及蛋黄酱 198元

牛菲力薄片配奶油土豆,菠菜 及白兰地蘑菇黄油沙司 238元

甜品

冻柠檬蛋奶酥 88元 无粉巧克力蛋糕配香草冰淇淋 78元 橙味芝士蛋糕配树莓酱 88元

- ~ 可单点或选择套餐 ~
- 二道菜配茶或咖啡及小甜食 每位 198元
- 三道菜配茶或咖啡及小甜食 每位 268元

另加收10%服务费